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Zápisnica 

z  tretieho  zasadnutie  obecného zastupiteľstva v Zbehoch  

zo dňa 30.júna  2022   

 

Prítomní poslanci:  podľa prezenčnej listiny 

Neprítomní : Ing. Habiňák, Ing. Macho,   Petrík – dostavil sa o 18:12 hod. 

Počet prítomných občanov:  0 

1.Zasadnutie obecného zastupiteľstva otvoril o 18:00 hod. a viedol starosta obce Ing. Adam Žákovič. Privítal 

prítomných poslancov. Skonštatoval, že na zasadnutí je prítomných 6 z 9 poslancov a OZ je uznášaniaschopné. Za 

zapisovateľku určil Gabrielu Billovú. 

 

2.Starosta obce oboznámil prítomných s programom zasadnutia. Nikto nemal doplňujúce návrhy ani pripomienky.  

 

P r o g r a m : 

1. Otvorenie zasadnutia 

2. Schválenie programu zasadnutia   

3. Správa starostu obce 

4. Správa hlavnej kontrolórky  : 

a) o čerpaní rozpočtu za  január -marec 2022 

b) o stave a a vývoji dlhu obce v ŠFRB k 31.3.2022 

c) z finančnej kontroly -poskytnutie dotácii z rozpočtu obce za rok 2021 

5. Návrh plánu  kontrolnej činnosti hlavnej kontrolórky na II. polrok 2022   

6. Správa nezávislého audítora k účtovnej závierke za rok 2021 

7. Stanovisko k Návrhu Záverečnému účtu obce za rok 2021: 

a) Komisie pre financie, rozpočet a ekonomiku 

b) Hlavnej kontrolórky obce 

8. Prerokovanie  Záverečného účtu obce za rok 2021 

9. Určenie počtu poslancov, ktorí budú zvolení v dvoch volebných obvodoch  na volebné obdobie na roky 2023-

2026 

10.  Určenie  rozsahu výkonu funkcie starostu obce na volebné obdobie na roky 2023-2026 

11. Zriadenie vecného bremena na pozemky -výstavba distribučných káblových rozvodov stavby NA_OKI_Zbehy, 

Horný koniec, VNK,TS,VNV 

12. Zmluva o budúcej zmluve o zriadení vecného bremena – Antónia Maráková ( verejný vodovod)  

13. Zmluva o budúcej zmluve o zriadení vecného bremena – Peter Tomek ( verejný vodovod )  

14. Návrh Zámeny  časti  pozemkov – Poľnofarma Radar s.r.o. Zbehy  –  Obec Zbehy   

15. Žiadosť o kúpu časti z nehnuteľnosti v k.ú. Zbehy, poz. EKN parc.č. 814/2 a parc.241 – manž. Mendeloví 

16. Záver 

 

Prebehlo hlasovanie a obecné zastupiteľstvo jednohlasne schválilo program rokovania . 

 

 3.  

Starosta v správe informoval o priebehu Verejného obstarávania projektu  „ Budovanie zelenej infraštruktúry“ 

-o  priebehu VO projektu „ Prestavba rekonštrukcia kultúrneho domu v Zbehoch „ – rozpočtová cena 506 058,35 eur 

s DPH, vysúťažená cena 454 115,80 eur s DPH  – vyhrala firma Bauman Nitra - výmena krovu, nový obvodový 

veniec, výmenu všetkých podláh, podrezanie muriva, nová kotolňa s čerpadlom, podlahové kúrenie, zateplenie. 

Všetko, čo by sme mohli mať z výzvy ako oprávnený výdavok sme zahrnuli do projektu. Podpíšeme zmluvu, 



realizácia bude možná až po získaní dotácie.   

-VO „Verejný vodovod na Andač“ – v projekte sme urobili nejaké úpravy, aby sa znížila pôvodná cena, ktorá bola 

vysoká, vysúťažená cena 210 816,91 eur s DPH. Zmluva je podpísaná, začať by sa mohlo v auguste, následne majú 

120 dní na zhotovenie a odovzdanie diela . Do konca roka by mohol byť funkčný vodovod. Prvú platbu 50 % po 

realizácii a ďalšie dve platby v nasledujúce  2 roky. Zmeny v projekte sú také, že nepôjde sa zdola obce ale okolo 

židovského cintorína, ďalej nie okolo mosta ale po druhej strane pod potok. 

- kanalizácia – máme dokončenú projektovú dokumentáciu na ČOV – bola potrebná nová aktualizácia, stará nespĺňala 

normy , náklady na technologickú časť ČOV spolu s DPH 365 517,13 eur – túto cenu sa budem snažiť znížiť, 

uvažujem zapojiť súkromných investorov. Kanalizácia sa projektuje, pôvodná nie je zhotovená tak ako bola 

vyprojektovaná,  je dobré že sme to zistili vopred, musíme ju doprojektovať, naceniť, mala byť zakopaná tlaková 

kanalizácia len nevieme kde končí, robili sme sondu. 

 

Počas správy starostu obce o 18:12 hod. sa dostavil poslanec Mário Petrík. 

 

Máme v pláne vykonať kamerové skúšky kanalizácie a prečistenie potrubia čo máme zakopané. Projekt by mal byť 

urobený do konca roka, urobíme inžiniering. Teoreticky je šanca, že sa budeme môcť zapojiť o dotáciu pre 

Margenalizované rómske komunity, rozpočet majú na 900 miliónov eur,  nie je potrebné spolufinancovanie ako pri 

iných dotáciách, odstránili zvýhodňovanie len komunít, bolo by to pre celú obec. 

-tepelné čerpadlo ZŠ – je osadené, otestované, čakáme na refundáciu nákladov. ZŠ by toto mohlo veľmi pomôcť pri 

šetrení finančných  nákladov.   

-nové preliezky v ZŠ – drevené, zapadli do prostredia areálu školy,  náklady 10 tisíc, financie boli v rozpočte vopred 

vyčlenené v kapitálových výdavkoch v rámci investície do ZŠ 

- úprava terénu v ZŠ – dosypal sa svah pri ceste, vysadila tráva, začne sa s budovaním parkoviska 

- zdravotné stredisko – pracujeme na sprevádzkovaní pamätnej izby, mali sme stretnutie so Serafínom Horkom – 

ponúkol obci starožitné veci po otcovi. Garáž – je na nej spadnutá strecha, uvažovali sme nad zbúraním, ale problém 

je z odvozom zbúraniska, jediný prístup cez vstupné sklenené dvere, pristúpime asi k oprave, urobíme z toho 

prístrešok na náradie . V zadnej časti budovy je prístavba kotolňa, ktorá je už na spadnutie, máme tam dva plynové 

staré kotle, plánujeme  vymeniť kotol za kondenzačný a umiestniť do novej spojovacej miestnosti. Budova si ešte 

vyžaduje ešte veľa financií. 

-odvodnenie bytových domov – ríny boli odvedené pod základy bytovky, od čoho vlhli steny, urobili sme trativody. 

Bytovkári prejavili záujem o spoločný priestor a v spolupráci sa vybudoval altánok na sedenie, ešte sa vysadí okolie 

- zábradlie pri ZŠ – nebezpečný jarok, po prívalových dažďoch a po konzultácii so ŽSR sme našli riešenie ako to 

prerobíme. Podobný problém máme na križovatke smerom na Radar, problém som konzultoval aj s družstvom, my 

sme urobili všetko čo sa dalo – kanále boli vyčistené, pripravené a aj tak voda išla po ceste, odpad zapchal mreže 

a voda s blatom sa valila cez koľajnice ďalej po ceste 

- čistíme odvodňovacie kanále – na Holotke bolo nánosu a zeliny za 4 autá,  na Domovine čistia pracovníci VPP, 

taktiež pri obchodoch 

-odstránenie stĺpov pri železničnej trati – nebudú už prekážať pri oprave cesty pri trati smerom k Radaru 

- výstavba nového bytového domu – za kultúrnym domov – už sa začali výkopové práce – základy stavby, teraz robia 

armatúru. O týždeň mám stretnutie s vedúcim stavby  a stavebným dozorom. 

-kultúrne akcie – MDD – ďakujem všetkým, ktorí sa podieľali na príprave akcii, sponzorom a účastníkom akcie. 

- zúčastnil som sa výročných schôdzí miestnych organizácií , ukončenie školského roka ZŠ a MŠ – po prvý krát sme 

zorganizovali „Deň školy“. Uvítanie do života - v tomto roku bolo prizvaných 32 detí, ďakujem za program 

folklórnemu súboru Zbežanček a ďakujem pracovníčkam obecného úradu za prípravu akcie.  

- výstavba kostola v Andači – v stredu 6.júla som pozvaný na slávnostné zahájenie stavby, máme požehnanie 

základového kameňa pápežom v Ríme.  

- ZMOS – mali sme mimoriadne stretnutie -  zhodli sme sa na vyhlásení ostrého štrajku. Zastupujem obec 

v udržateľnom mestskom rozvoji – dobré je mať  pripravené projekty po fáze rozpočtu – Navýšili nám alokáciu pre 

Radošinku – zmluvu sme podpísali až po troch rokoch čo nám bola schválená dotácia. Máme sa rozhodnúť či pôjdeme 

do opatrenia 7.2 čo boli opatrenia na znižovanie dopadov klímy alebo 7.4 čo je rekonštrukcia ciest a infraštruktúry. 

Ohľadom hádzanárskeho ihriska čakáme ako dopadne VO. Máme 107 miestnych akčných skupín v Radošine 

a v každej je 20 obcí. Veľa obcí už zrušilo zmluvy na dotácie , niektoré podpísali zmluvy a dva roky už čakajú. 

Hallo – máme štvrtý rok čo čakáme na financie, pokiaľ by sme mali stále takto čakať, tak by sme mali niečo robiť aby 

sa s ihriskom niečo robilo. Stĺpy máme, elektriku dotiahneme, treba urobiť nejakú plochu – alfalt . Treba opäť napísať 

na Ministerstvo, nemôžu štyri roky neodpovedať na náš list. 

Starosta – máme peniaze na plochu z Radošinky a na okolie – keby to vedela urobiť všetko jedna firma. 

- máme dokončenú rekonštrukciu knižnice – ešte dorobíme malé detaily  

 

Prebehlo hlasovanie a obecné zastupiteľstvo správu starostu obce vzalo na vedomie.  

 



4. Hlavná kontrolórka obce Zbehy predniesla správu o čerpaní rozpočtu za  január -marec 2022. Správa bola 

poslancom vopred zaslaná elektronicky, aj listinne. Tvorí prílohu zápisnice.  

Prebehlo hlasovanie a obecné zastupiteľstvo správu  vzalo na vedomie. 

 

Hlavná kontrolórka obce Zbehy informovala o stave a vývoji dlhu obce v ŠFRB k 31.3.2022. 

Prebehlo hlasovanie a obecné zastupiteľstvo správu  vzalo na vedomie. 

 

Hlavná kontrolórka obce Zbehy predniesla správu z vykonanej  finančnej kontroly v súlade s §22, odst.1 zákona 

č.357/2015 Z.z. o finančnej kontrole a audite, vykonaná v zmysle ust.§ 18 d Zákona č.369/1990 Zb. o obecnom 

zriadení. Cieľom kontroly bolo zistenie stavu realizovaných finančných operácii pri poskytovaní dotácii z rozpočtu 

obce v roku 2021 a dodržiavanie všeobecne záväzných právnych predpisov upravujúcich túto činnosť, vrátane VZN 

č.4/2020. Správa bola poslancom vopred zaslaná elektronicky, aj listinne. Tvorí prílohu zápisnice.  

Hallo – ako je to myslené , že majú robiť organizácie prezenčnú listinu ohľadom poskytnutého občerstvenia, alebo ako 

to majú robiť pri vyúčtovaní akcie? 

Hl. kontrolórka – postačuje, aby poznačili na doklady, že cca koľkým občanom bolo občerstvenie zabezpečené 

Starosta – máme prijaté VZN podľa ktorého sa snažíme postupovať, ale máme organizáciám pomáhať a som rád za 

každého predsedu organizácie, že túto činnosť vykonávajú a všetko riadne vyúčtovávajú.  

Prebehlo hlasovanie a obecné zastupiteľstvo správu  vzalo na vedomie. 

 

5. Hlavná kontrolórka obce Zbehy predložila návrh plánu  kontrolnej činnosti hlavnej kontrolórky na II. polrok 2022  . 

Plán  bol poslancom vopred zaslaný  elektronicky, aj listinne a bol vopred zverejnený na web stránke obce. Tvorí 

prílohu zápisnice.  

Prebehlo hlasovanie a obecné zastupiteľstvo plán  vzalo na vedomie 

 

6. Správa nezávislého audítora k účtovnej závierke za rok 2021. Správa bola poslancom vopred zaslaná  elektronicky, 

aj listinne . Tvorí prílohu zápisnice. O správe informovala hlavná kontrolórka obce . 

Starosta – tu by som chcel pochváliť pracovníčku OÚ  A. Horkovú, ktorá účtovníctvo vykonáva veľmi dobre a audítor 

je spokojný s vedením účtovníctva 

Prebehlo hlasovanie a obecné zastupiteľstvo správu vzalo na vedomie 

 

7.Stanovisko k Návrhu Záverečnému účtu obce za rok 2021: 

a) Komisie pre financie, rozpočet a ekonomiku – predniesol predseda komisie Michal Gudába. Tvorí prílohu 

zápisnice. 

b) Hlavnej kontrolórky obce – predniesla hlavná kontrolórka obce. Tvorí prílohu zápisnice. 

Starosta – uplynulé obdobie ohľadom naplánovania  rozpočtu bolo komplikované, môžem skonštatovať, že 

hospodárime s prebytkom, ale máme rozrobené projekty, my faktúru zaplatíme dodávateľovi, ale na refundáciu peňazí 

čakáme rok aj dlhšie. Hospodárime rozumne. Uvidíme ako budeme v budúcom roku.   

Prebehlo hlasovanie a obecné zastupiteľstvo predložené stanoviská vzalo na vedomie. 

 

8.Prerokovanie  Záverečného účtu obce za rok 2021. 

Návrh Záverečného účtu obce za rok 2021 bol poslancom vopred zaslaný  elektronicky, aj listinne . Tvorí prílohu 

zápisnice. 

 

Prebehlo hlasovanie a obecné zastupiteľstvo schválilo Záverečný účet obce za rok 2021 bez výhrad a 

tvorbu rezervného fondu na úrovni 10 % z výšky  prebytku hospodárenia- vo výške 14.418 ,- €. 

 

Bola vyhlásená prestávka od 19:35 hod. do 19:45 hod. 

Zo súkromných dôvodov zo zasadnutia dočasne odišla Vieroslava  Fusková. 

 

9.Určenie počtu poslancov, ktorí budú zvolení v dvoch volebných obvodoch  na volebné obdobie na roky 2023-2026. 

Uvažoval som o znížené počtu poslancov, ale asi by to nebolo dobré. Deväť poslancov máme osvedčený počet a dva 

volebné obvody. 

Prebehlo hlasovanie a obecné zastupiteľstvo jednohlasne určilo počet poslancov a volebné obvody. 

 

 

 



10. Určenie  rozsahu výkonu funkcie starostu obce na volebné obdobie na roky 2023-2026. 

Starosta – 100% je aj málo, lebo na obci je toľko roboty a stále niečo pribúda. Menej pod 100% majú len malé obce. 

Každá dedina má svoje špecifiká. Tu ide o to , aby budúci kandidát na starostu vedel do akej funkcie ide za aký 

úväzok. 

Hallo – kto kandiduje za starostu obce by mal aj vykonávať funkciu starostu na 100% či má v obci 30 ľudí alebo tisíc,  

a nemal by robiť ešte aj poslanca v parlamente 

Hl. kontrolórka – ale tu ide o úväzok, zákon určuje koľko dostane peňazí podľa počtu obyvateľov je tam koeficient 

a ten sa vynásobí úväzkom 

Prebehlo hlasovanie a obecné zastupiteľstvo jednohlasne určilo 100% rozsah výkonu funkcie starostu obce na volebné 

obdobie na roky 2023 – 2026. 

 

11.Zriadenie vecného bremena na pozemky -výstavba distribučných káblových rozvodov stavby NA_OKI_Zbehy, 

Horný koniec, VNK,TS,VNV. 

Jedná sa o elektrické vedenie v časti obce na Hornom konci , už je to osadené, teraz sa jedná len o zriadenie vecného 

bremena kde vedenie ide po našom pozemku,  trafostanica je už funkčná a treba dotiahnuť ešte doklady. 

Katastrálne 

územie 

Číslo 

LV 

Register 

KN 

Parcelné 

číslo 

Výmera 

v m
2
 

Druh  

pozemku 

Zbehy 2514 E 2068/2 1 080 ostatná plocha 

Zbehy 2514 E 2068/4 242 ostatná plocha 

Zbehy 2514 E 2092/2 3 951 ostatná plocha 

Zbehy 277 C 2081/9 243 zastavaná plocha a nádvorie 
 

- zriadenie vecných bremien in personam v prospech spoločnosti Západoslovenská distribučná, a.s. so 

sídlom Čulenova 6, 816 47 Bratislava, IČO: 36361518 predmetom ktorých je povinnosť Obce Zbehy, ako 

vlastníka zaťaženej nehnuteľnosti, strpieť na časti zaťažených nehnuteľností v rozsahu vyznačenom 

v geometrickom pláne č. 16/2022, úradne overeným pod číslom G1-624/2022 dňa 25. marca 2022:  

a) zriadenie a uloženie elektroenergetických zariadení 

b) užívanie, prevádzkovanie, údržbu, opravy, úpravy, rekonštrukcie, modernizácie a akékoľvek iné 

stavebné úpravy elektroenergetických zariadení a ich odstránenie    

Vecné bremená sa zriadia na dobu neurčitú a za jednorazovú odplatu vo výške 9,00 eur (slovom: deväť eur a nula 

centov) za m
2
 výmery vecných bremien na pozemkoch umiestnených v zastavanom území obce a za jednorazovú 

odplatu vo výške 2,50 eur (slovom: dve eurá a päťdesiat centov) za m
2
 výmery vecných bremien na pozemkoch 

umiestnených mimo zastavaného územia obce.  

Plocha vecného bremena v rozsahu ochranného pásma je na uvedených pozemkoch vyčíslená vyššie uvedeným 

geometrickým plánom v celkovej výmere 573m
2
 na pozemkoch umiestnených v zastavanom území obce a v celkovej 

výmere 87m
2
 na pozemkoch umiestnených mimo zastavaného územia obce. 

Teda celková jednorazová odplata za zriadenie vecných bremien na ploche v rozsahu ochranného pásma na všetkých 

vyššie uvedených pozemkoch je vo výške 5 374,50 eur (postup výpočtu: 573 m
2
 x 9 eur/m

2
 + 87m

2
 x 2,5 eur/m

2
). 

 

Prebehlo hlasovanie a obecné zastupiteľstvo jednohlasne schválilo zriadenie vecného bremena na uvedených 

pozemkoch. 

 

12.Zmluva o budúcej zmluve o zriadení vecného bremena – Antónia Maráková ( verejný vodovod na Andač)  

Starosta - Jedná sa o trasu vodovodu, ktorý pôjde na Andač-  zmena stavby  trasy vodovodu . Jednal som s vlastníkmi 

pozemku, pani Maráková aj p. Tomek súhlasia. Chceli sme to najskôr riešiť cez Židovskú obce, ale tam je to 

komplikované. 

Zmluva o budúcej zmluve o zriadení vecného bremena v prospech Obce Zbehy, predmetom ktorej  je v práve viesť 

verejný vodovod cez parc. č. 3289/8 KNC v LV č.3721 nachádzajúcu sa v k.ú. Zbehy a v práve vstupu na tento 

pozemok v nevyhnutnom rozsahu za účelom opravy a údržby verejného vodovodu prechádzajúceho cez túto 

nehnuteľnosť. Zmluva o  zriadení vecného bremena  bude uzatvorená najneskôr do 30 pracovných dní odo dňa 

nadobudnutia právoplatnosti kolaudačného rozhodnutia povoľujúceho užívanie verejného vodovodu.  

 

Prebehlo hlasovanie a obecné zastupiteľstvo jednohlasne schválilo zmluvu o budúcej zmluve o zriadení vecného 

bremena. 



 

13.Zmluva o budúcej zmluve o zriadení vecného bremena – Peter Tomek ( verejný vodovod na Andač )  

Starosta - zmluva o budúcej zmluve o zriadení vecného bremena v prospech Obce Zbehy, predmetom ktorej  je 

v práve viesť verejný vodovod cez parc. č. 3289/9 KNC v LV č.3626 nachádzajúcu sa v k.ú. Zbehy a v práve vstupu 

na tento pozemok v nevyhnutnom rozsahu za účelom opravy a údržby verejného vodovodu prechádzajúceho cez túto 

nehnuteľnosť. 

Zmluva o  zriadení vecného bremena  bude uzatvorená najneskôr do 30 pracovných dní odo dňa nadobudnutia 

právoplatnosti kolaudačného rozhodnutia povoľujúceho užívanie verejného vodovodu.  

 

Prebehlo hlasovanie a obecné zastupiteľstvo jednohlasne schválilo zmluvu o budúcej zmluve o zriadení vecného 

bremena. 

 

14.Návrh Zámeny  časti  pozemkov – Poľnofarma Radar s.r.o. Zbehy  –  Obec Zbehy   

Starosta – vizuálne  prezentoval pozemky. Jedná sa hlavne o časť pozemku medzi vedľajším ihriskom a mostom , 

a ďalšie pozemky v obci, kde má Radar spoluvlastnícky podiel. Náš navrhovaný pozemok sa nachádza za potokom 

Radošinka smerom k Perky potoku, medzi pozemkami v súkromnom vlastníctve a pre nás je nevyužiteľný. Zámenou 

pozemkov sa nadobudneme spoluvlastnícky podiel k pozemkom, ktoré obec využije pri výstavbe kanalizácii a pod.   

Vrátila sa na zasadnutie poslankyňa Vieroslava Fusková o 19,45 hod.  

Návrh na Zámenu pozemku vo vlastníctve Obce Zbehy Nitra, evidovaným Okresným úradom Nitra, katastrálny 

odbor, ako je uvedené nižšie: 

 

za spoluvlastnícke podiely k nehnuteľnostiam vo vlastníctve Radar s.r.o. Zbehy  

Obec 
Katastrálne 

územie 
LV č. Register Parc. č. 

Druh 

pozemku 

Výmera 

v m
2
 

Spoluvl. 

podiel 

Výmera 

spol. 

podielu 

Poradie 

na LV 

Zbehy Zbehy 289 C 1611/2 orná pôda 152 1/2 76 9 

Zbehy Zbehy 
289 E 1611/1 orná pôda 17.025 1/2 8.512,50 9 

Zbehy Zbehy 2839 E 1619 orná pôda 39 1/64 0,61 22 

Zbehy Zbehy 2937 E 2108 orná pôda 59 9/32 16,59 9 

Zbehy Zbehy 2972 E 2168/1 orná pôda 28 1/8 3,50 3 

 

spolu o celkovej výmere pripadajúcej na vyššie uvedené spoluvlastnícke podiely vo výške  8.609,20 m
2.
 

 

Obec zverejní zámer  zámeny  majetku obce z dôvodu hodného osobitného zreteľa  podľa § 9a ods. 8 písm. e) zákona 

č. 138/1991 Z.z. o majetku obcí. Osobitný zreteľ je z dôvodu verejného záujmu- obec Zbehy zamieňaný pozemok 

nevyužíva a navrhnuté zamieňané  pozemky v spoluvlastníckom podiele Radar s.r.o. Zbehy budú pre obec využívané 

na verejné účely.    

Prebehlo hlasovanie a obecné zastupiteľstvo jednohlasne  schválilo zámer zámeny uvedených pozemkov. Tento zámer 

zverejní na web stránke obce. 

 

15.Žiadosť o kúpu časti z nehnuteľnosti v k.ú. Zbehy, poz. EKN parc.č. 814/2 a parc.241 – manž. Mendeloví. 

Starosta – vizuálne prezentoval žiadaný pozemok, jedná sa o oplotený pozemok, ktorý takto odkúpili od bývalých 

vlastníkov. Ide o  novovzniknutú parcelu reg.“C“  č.814/20  k.ú. Zbehy, zastavaná plocha o výmere 205m2 , ktorá 

vznikla geometrickým plánom č.2/2016  Ing. Vierou Púchovskou Nitra, odčlenením výmery 172m2 z parcely reg.“E“ 

Obec 
Katastrálne 

územie 
LV č. Register Parc. č. 

Druh 

pozemku 

Výmera 

v m
2
 

Spoluvl. 

podiel 

Výmera 

spol. 

podielu 

Poradie na 

LV 

Zbehy Zbehy 2514 E 948/5 
Ostatná 

plocha 
8.975 1/1 8.975 1 



parc.č.814/2 o celkovej výmere 822 m2, vedenej v LV č.277 a z parcely reg.“E“ parc.č. 241 vo výmere 33 m2 vedenej 

v LV č.2514 vo vlastníctve Obce Zbehy 

Prebehlo hlasovanie a obecné zastupiteľstvo jednohlasne schválilo zámer predať nehnuteľnosť. Tento zámer zverejní 

na web stránke obce .  

 

16.Záver 

Starosta – dostali sme sponzorský dar vo výške 5000,- €  -budú použité na zlepšenie  kultúrneho programu na hody 

v nedeľu 18.9. 2022 o 18:00 hod. vystúpením skupiny Desmod. Bližšie informácie programu na hody budú doladené.  

Prebehlo čipovanie smetných nádob – určite bude veľa otázok ohľadom vývozov a poplatku za množstevný zber. 

V stredu 6.júla 2022 sa zúčastníme konferencie ohľadom zavedenia množstevného zberu v obciach. 

 

 

 

 

 

Zasadnutie obecného zastupiteľstva ukončené o 20:45  hod.  

 

Zapisovateľ: G.Billová 

 

     

 

                                  

V Zbehoch dňa    30.6. 2022                                                                  Ing. Adam Žákovič 

                                                                                                                   starosta obce          

 

 

 

 


